
                                                  Z Á P I S 
                                         ze Schůze Plzeňské divize dne 10.9.2009 
 
Přítomni:  F. Gregoriades, E.Krejčík, Pavel Cích, V.Parlásek 
Hosté : J.Beranová, V.Gregoriades         Omluveni :   p.Lišková, p.Hájek 
 
Program jednání:  
                 1.Schválení finanční podpory pro kluby PD 
                 2.Plán soutěží na rok 2010 
                 3.Příprava mimořádné VH 
 
AD 1. Představenstvo PD schválilo rozpočet finančního příspěvku klubům PD 
           na práci  se sjednanými trenéry dle výběru jednotlivých klubů. Příspěvek       
           byl rozdělen dle počtu členů v klubech se soutěžní licencí takto:                           
           Klub 4-1…Fialka Sušice-                 7 členů ………2275.- 
                    4-2…TS Krejčík Plzeň          14 členů……… 4550.- 
                    4-3…TK Gregoriades Plzeň  17 členů……….5525,- 
                    4-4…MKS Kralovice            12 členů……….3900,- 
                    4-5…Koloseum Plzeň           18 členů……… 5850,- 
                    4-6…TŠ manž.Cíchových      9 členů ……….2925,- 
                            Celkem                          77 členů………25025,- 
            Částky budou proplaceny  po předložení platné FA nebo účtu. 
AD 2.  P.Cích předložil plán tanečních soutěží na rok 2010. Po upřesnění   
            termínů konání,  budou schváleny a poplatky  proplaceny z finančních    
            prostředků PD najednou. 
AD 3.  P.F.Gregoriades předložil pozvánku s programem  na MVH PD, která se  
            bude konat 18.října 2009 od 17.00 v prostorách Měšťanské Besedy   
            v Plzni Kopeckého sadech. 
            Jako delegát   byl pozván viceprezident ČSTS  ing. Petr Barnát. 
 
            Pro přípravu předsedů komisí byli nominováni: 

- mandátová komise …..p.V.Parlásek 
- volební komise ………pí Jana Beranová 
- návrhová komise …….p.P.Cích 
- zapisovatel …………..p.M.Gabriel 
- ověřovatel zápisu…….p.V.Gregoriades 

            Stávající předsednictvo  PD doporučilo, aby nové předsednictvo 
pracovalo v pětičlenném složení, šestý člen bude náhradníkem . Každý klub 
PD může mít v novém předsednictvu max.jednoho člena .  
Schůze skončila ve 20.30. 
Zapsal MgA Filip Gregoriades   
 
 
 



 
 
 
 
  


